
   J.nr. 2010-318-0170

   Dato: 12.01.2010

Til

Folketinget - Boligudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 168 af 4. januar 2010. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby
(DF).

(Alm. del).

Kristian Jensen

/Birgitte Christensen

                         

Boligudvalget 2009-10
BOU alm. del Svar på Spørgsmål 168
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: 

Ministeren bedes meddele, hvorvidt man fra regeringens side fremover vil sikre, at udlejere 

af sommer- og fritidshuse ikke overbeskattes af lejernes energiforbrug?

Svar: 

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål 167.


